



**ACT
CHINA**
晶莹化工

ActoClean™ 178

工作服清洗剂

HMIS 2,0,0

Product: ActoClean™ 178 Coverall Cleaner is a cost-efficient water-based industrial coverall and robot cover cleaner. It is designed for use for use in industrial paint shops where clothes and protective fabrics are exposed to paint tracking and overspray. This product can be safely used with many synthetic and natural fibers.

产品: ActoClean™ 178 工作服清洗剂为经济型水性工作服清洗剂和机器人工作服清洗剂，专为工业喷房的受油漆污染的工作服和保护织物设计。该产品可用于合成和天然织物。

Benefits: Works quickly to remove the toughest stains.
Mild odor. Reduced VOC content.
Worker safe.
Environmentally friendly phosphate-free and non-toxic formulation.

优点: **效果迅速!** 严重污染可以轻易洗掉
气味温和，VOC 成分少
对操作人员安全
对环境安全，不含磷，无毒配方

Usage: Spot test this material in an inconspicuous area of the clothing to check for deleterious effects prior to wide spread use.

1) Prepare bath according to required cleaning task:

Dirt Level	ActoClean™ 178	Water
Heavy Grease / Paint	1 Part	0 Part
Medium	1 Part	1-2 Parts
Light	1 Part	3-5 Parts

- 2) Fill soak tank so that coveralls are loosely packed and completely immersed in ActoClean™ 178CC. Coveralls should be washed as quickly as possible, since paint overspray is harder to clean the longer it goes untreated.
- 3) If possible, heat the solution up to 40C. This is not necessary, but the increased temperature improves cleaning performance and reduces soak time.
- 4) Allow to soak for 2-6 hours depending on the number of coveralls and dirt level.
- 5) Mix/scrub aggressively every 15-30 minutes for faster performance. This physical action breaks up heavy builds and allows ActoClean™ 178 to get to coverall surface more quickly.
- 6) Rinse clothes and transfer to an industrial washing machine. Wash with standard laundry detergent and dry as normal.

用法: 先小面积测试该产品，以确定对所清洗的织物无损坏

1) 根据清洗的衣物准备清洗液:

污染程度	ActoClean™ 178	水
严重油污油漆	1 份	0 份
中等	1 份	1-2 份
轻度	1 份	3-5 份

- 2) 洗衣槽内加入本产品直到衣物松弛地完全浸没。衣物尽量在污染后尽快清洗，等待时间越长难度越大。



ACT
CHINA
晶莹化工

ActoClean™ 178

工作服清洗剂

HMIS 2,0,0

- 3) 如有可能，将液体加温至 40 度。该步骤非必需，但适当温度可以提高清洗效率，节约浸泡时间。
- 4) 根据污垢情况，清洗需要 10-120 分钟不等。
- 5) 每 15-30 分钟搅拌和搓揉一次。这个物理动作可以让清洗下来的油漆油污离开衣物，让本产品继续对下层污垢发生作用。
- 6) 冲洗衣物后放入普通工业洗衣机，继续正常程序清洗烘干。

Safety: ActoClean™ 178 is a corrosive material. Be sure to use all applicable safety precautions including safety glasses, gloves, and skin protection.

安全: 操作时请确认使用所有适用的防护措施，包括防护眼镜、手套、皮肤保护。

Properties:	Appearance: clear liquid	Odor: mild detergent odor
	Specific Gravity: 1.02	V.O.C.: 10% w/w
	Viscosity: Same as water	pH: >12 Flashpoint: N/A
属性:	外观: 澄清的液体	气味: 温和的洗衣剂味道
	密度: 1.02	V.O.C.: 10% w/w
	粘度: 同 水	pH: >12 闪点: 不适用

Packaging: 20kg Pail, 20 公斤小桶
包装: 210kg Pail, 210 公斤大桶